
آقــای اســتاندار از شمــا گلــه
مندیم گله مند

ورزشگاه علی دایی چرا باید مورد بی مهری مسئولین استان قرار
بگیرد؟ چرا حجم قابل توجهی از درخواست ها، نوشته ها و بیان وضعیت
نامساعد آن مورد توجه واقع نمی شود؟ چرا باید مسئولین استان برای
حضور در یک واحد صنعتی کوچک سراز پا نشناسند ولی برای طرح بحث
ورزشگاه و ظلمی که در حق یک سرمایه استان می شود اقدامی نمی

کنند؟
آیا همه مشکلات ، نارسایی ها و کمبود های استان وابسته به یک یا
دو طرح و پروژه است که همه نیروها به سمت آن ها متمرکز شده و به
بحث دیگری چون اماکن ورزشی و مخصوصا ورزشگاه علی دایی پرداخت نمی

شود؟
آیا بازدید از یک فضای ورزشی و بررسی حال و روز ناخوش آن این قدر
سخت و طاقت فرسا و دلگیر است که جناب استاندار به آن تن نمی دهد

و زحمت حضور در آن مجموعه را نمی پذیرد؟
آیا توجه به بحث گردشگری ورزشی فقط در میزبانی مسابقات بین
المللی خلاصه می شود و اماکنی چون ورزشگاه علی دایی نمی توانند در

آن نقشی داشته باشند؟
آیا تعریف جدیدی از گردشگری ورزشی وارد حوزه مدیریت ورزشی شده و

نظریه پردازان آن همه فن حریف های میراث فرهنگی هستند؟
این ها و ده ها سؤال دیگر در مورد یکی از سرمایه های با ارزش
فوتبال استان مطرح است ولی دریغ از یک کلمه حرف حساب و امیدوار

کننده در راستای بهبود وضعیت آن.
در یکی دو سال اخیر چنین وانمود کرده اند که راه آهن اگر راه
اندازی بشود و ورود گردشگر به استان افزایش یابد گویا همه مشکلات
ریز و درشت آن حل شدنی است. حتما راه آهن و گردشگری می توانند در
کم ترین زمان ممکن ورزشگاه علی دایی را مرمت بکنند ، اردبیل را
صاحب تیم در لیگ برتر فوتبال و دیگر رشته ها بنمایند و برای ورزش

استان نسخه شفا بخشی بپیچند.
آقای استاندار از شما گله مندیم، چرا که از زمان شروع فعالیت در
استان به طرق مختلف برای نجات ورزشگاه علی دایی از شما استمداد

شده است ولی هیچ وقت برخورد جدی با این مسئله نکرده اید.
آقـای اسـتاندار از شمـا گلـه منـدیم کـه ورزش و توسـعه آن را در
میزبانی مسابقات بین المللی خلاصه و متمرکز کرده اید. در مورد
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میزبانی ها حتما به حضرتعالی آدرس غلط داده اند. ورزش ما هم از
نظر سخت افزاری و هم از از بابت نرم افزاری چاله چوله های زیادی
دارد. میزبانی رقابت های بین المللی در پر کردن این چاله ها هیچ
نقشی نمی توانند داشته باشند و متأسفانه در برخی موارد ممکن است

که به عمیق شدن این چاله ها نیز کمک نمایند.
آقای استاندار، راه دوری نمی رود که اگر در جریان سفرهای هفتگی
به تهران در مسیر رفت یا برگشت به فرودگاه سری به ورزشگاه علی
دایی بزنید . باور کنید با مشاهده وضعیت مسیر ارتباطی ورزشگاه و
آشفتگی ورزشگاه دلتان به حال جوانان فوتبالیست استان خواهد سوخت.
آقای استاندار، مسئولان استان به خاطر بی توجهی به این مجموعه
باید از ورزشکاران و فوتبالیست ها و دست اندرکاران فوتبال استان

و شهرستان حلالیت بطلبند.
آقای استاندار از شما گله مندیم ، چرا که در ملاقات هایتان با
وزیر ورزش و جوانان تا چه حد وضعیت پروژه های ورزشی از جمله سالن
سرپوشیده دوومیدانی، سالن وزنه برداری ، ورزشگاه علی دایی و … را

پیگیری کرده اید؟
ورزش استان تنها میزبانی والیبال و درگیری سه روزه جامعه ورزش با
یک رویداد نیست. انتظار از کسانی که مسئولیت اداره امور استان و
ورزش آن را دارند این است که در طول سال برای شور و نشاط و

پرکردن اوقات فراغت جوانان برنامه ریزی نمایند.
همراه با استاندار از نمایندگان مردم در مجلس شورای اسلامی و از
وزارت ورزش و اداره کل ورزش و جوانان استان نیز گله مندیم چرا که
دست روی دست گذاشته اند تا هر روز بیشتر نابودی و فنای سرمایه ای

چون ورزشگاه علی دایی را شاهد باشیم.
آقای استاندار از شما گله مندیم، گله مندیم، گله مند.


